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[bookmark: 2]strategic sectors (such as trade, industry etc) so as to achieve the objectives outlined in 
the roadmap. Even though the EU4Health programme was significantly reduced in the 
MFF discussions, money is not a solution to al  problems and it would be important to 
focus on careful y selected priorities which can achieve the positive results. 
 
SANTE DDG referred to the emergency situation and the lessons learnt from the COVID-
19 epidemic both in terms of fast track development and emergency procurement of 
medicines. The Pharma strategy is not about emergency measures only but about the 
overal  approach in different issues of health. 
As regards vaccines, the discussion focused on the need to make them available for 
everyone in the world including on how to secure and promote production in Europe. 
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